



No matter what you've done for yourself or for humanity, if you can't look back on having given love and attention to your own family, what have you really accomplished?

—Lee Iacocca

Spend time with those you love. One of these days, you will say either, "I wish I had," or "I'm glad I did."—Zig Ziglar

In all my years of private practice, I've never heard one of my young clients mention "quality time." All a child knows is that he wants your time and your attention, whether it's to watch him do somersaults and cartwheels or to take him for a Big Mac. In trying to find time for your children, don't worry too much about how much "quality" is in it. Give them all the time you can and the quality will take care of itself.—Kevin Leman

Treasure the love you receive above all. It will survive long after your gold and good health have vanished.

—Og Mandino

The life you have left is a gift. Cherish it. Enjoy it now, to the fullest. Do what matters, now.—Leo Babauta

We are always getting ready to live, but never living.

—Ralph Waldo Emerson

Many people die with their music still in them. Why is this so? Too often it is because they are always getting ready to live. Before they know it, time runs out. —Oliver Wendell Holmes, Sr.

The purpose of life is a life of purpose.

—Robert Byrne

If there is a sin against life, it consists perhaps not so much in despairing of life as in hoping for another life, and in eluding the implacable grandeur of this life.—Albert Camus

When you were born, you cried and the world rejoiced. Live your life so that when you die, the world cries and you rejoice.—Cherokee proverb

Priorities



بغض النظر عما فعلته لنفسك أو للإنسانية، إذا لم يكن بمقدورك النظر إلى الوراء لما قدمته من حب واهتمام لعائلتك، ما الذي أنجزته حقاً؟ - لي لاوكا

اقضي وقتاً مع من تحبهم. في أحد الأيام سوف تقول إما "أتمنى لو أنني فعلت ذلك"، أو "أنا سعيد لأنني فعلت ذلك". - زيج زيجلر

خلال كل سنوات عملي في مكتبي، لم يسبق لي أن سمعت أحد زبائني الشباب يذكر "الوقت النوعي". كل ما يعرفه الطفل هو أنه يريد وقتك وانتباهاك، سواء كان ذلك من خلال مشاهدته وهو يقوم بالشقلبة أو وهو يقوم بجر العربة أو من خلال اصطحابه لتناول بيج ماك. أثناء محاولتك إيجاد الوقت لـأطفالك، لا تقلق كثيراً حيال مقدار "نوعية" الوقت. امنحهم كل الوقت الذي بإمكانك تقديميه لهم وسوف تتكلف النوعية بنفسها. - كيفن ليمان

قدر الحب الذي تتلقاه قبل كل شيء. سوف يدوم لفترة طويلة بعد اختفاء ذهبك وصحتك الجيدة. - أوج ماندينيو

الحياة التي تعيشها هي هبة. اعزبها. تتمتع بها الان على أكمل وجه. أفعل الشيء الذي يعنيك الان. - ليو بابوتو

نحن دائماً نستعد للعيش، إلا أننا لا نحيا أبداً. - رالف والدو إميرسون

الكثير من الناس يموتون وما زالت موسيقاهم في نفوسهم. لماذا يحدث هذه غالباً ما يكون السبب هو أنهم دائماً يستعدون للعيش. ويمضي الوقت قبل أن يدركوا ذلك. - أوليفر وندل هولز، الاب

الهدف من الحياة هو الحياة ذات الهدف. - روبرت بيرن

إذا كانت هناك خطية ضد الحياة، فهي أنها ربما لا تشتمل على الكثير من اليأس منها كالأمل في حياة أخرى، ومن التملص من الحقد الكبير عليها. - ألبير كامو

عندما ولدت، بكيت وابتھج العالم. عش حياتك بحيث عندما تموت، سبکی العالم وستبھج أنت. - مثل شیروکی